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Pitanja postavljena Uredu za veterinarstvo BiH i Agenciji za sigurnost hrane BiH: 

1. “Zašto je javnost u BiH tek 8.2.2013. (deset dana nakon prvog obavještenja o 

neusklađenim rezultatima) saznala za mlijeko proizvođača Vindija i Dukat i nalaz 

nedozvoljenih koncentracija aflatoksina M1?  

2. Čije su interese štitile državne institucije ili su to radili čelni ljudi državnih institucija, 

prvenstveno Ured za veterinarstvo BiH i Agencija za sigurnost hrane BiH, koja 

predstavlja kontaktnu tačku pri RASFF-u (sistem brzog uzbunjivanja u slučaju da se 

na tržištu pronađe  neispravna hrana)?  

3. Da li se u konkretnom slučaju štite interesi uvoznih lobija ili zdravlje domaćih 

potrošača? 

4. Neozbiljna je, slobodno mogu reći drska, izjava iz Agencije za sigurnost hrane BiH u 

kojoj navode da je riječ o malim količinama koje ne mogu ugroziti zdravlje ljudi ili 

mogu ako se konzumira duže vremena. Čemu onda strogi standardi koje je postavila 

Evropska unija u pogledu MDK ili eksplicitne obaveze razvijanja laboratorijskih 

metoda s ciljem otkrivanja navedenih supstanci ako su sve supstance stvarno tako 

bezazlene? 

5. Zašto se pokušava sakriti od javnosti postojanje evidentnih rizika po zdravlje 

potrošača iako postoji zakonska obaveza o njegovom prijavljivanju odmah, te zašto 

subjekti u poslovanju s hranom, u skladu sa Zakonom o hrani, ne postupaju kako je 

propisano i zašto nastoje po svaku cijenu sakriti neispravnost proizvoda koji se 

pojavljuju i s kojima trguju?“ 
 


